
Bestyrelsesmøde
Grundejerforeningen Fuglevang

Dato 30. juli 2019
På mødet deltog: STS, BP, CA, RE

1. Godkendelse af referat.

Referat af 3. juni 2019 er godkendt.

2. Seneste nyt og adhoc opgaver

Under de enkelte opgaver

3. Økonomi.

Økonomien er som vanlig rigtig go’, dog er der 11 grundejere som mangler at få 
afregnet hvorfor vi har igangsat rykkerprocedure.

4. Antennen.

Intet nyt

5. Grønne områder.

Bestyrelsen har givet den nye bøgehæk på Glentevænget kunstig åndedræt da den 
har det meget svært i tørkeperioden. Vi holder øje med den og håber den overlever 
:-) 

Vi har lagt mærke til at området har fået flere hunde og dermed også, desværre, 
flere hunde-høm-hømmer. Desværre er der ikke så mange som er gode til at få 
samlet op. Bestyrelsen undersøger mulighederne for at få en hundeposeholder og 
dertil indrettet skraldespand op, så vi forhåbentlig kan få nogenlunde bugt med 
svineriet.

6. Fester/arrangementer.

Intet nyt

7. Vedtægter.

Intet nyt.



8. Generalforsamling

Intet nyt.

9. Meddelelser til grundejerne

Intet nyt

10. Fastlæggelse af næste møder

3. september STS

11. Eventuelt

Der er indgået aftale med YouSee således de kan starte projektet op med de 
enkelte tilmeldte grundejere, og per 8. juli da der var deadline var 160 tilmeldte.

Der vil blive fremsendt information direkte fra YouSee og dermed ikke via 
bestyrelsen.
Bestyrelsen er tilfredse med resultatet.

Kirke Såby, den 30. juli 2019

Remy Engqvist
Sekretær


